

Seremban Half Marathon 2014

Sports Toto supported the Seremban Half Marathon 2014 with a contribution of RM18,000 and the sponsorship amount was handed over by Sports Toto assistant communications manager, Pn. Sherifah Hanom, to Seremban Half Marathon chairman, Y.A.M Tunku Naquiyuddin at a ceremony held at Antah Holdings' office on 1 July 2014.

In his welcoming address, Y.A.M Tunku Naquiyuddin thanked sponsors for continuously supporting the event and mentioned that this year's race distances have included the 21km half marathon and 10km run respectively. Additionally, there was also a free special 3km category for the physically handicapped.

The Seremban Half Marathon took place on 17 August 2014 at the MPS field and saw great participation from about 9,500 participants of all categories. All of the participants started thronging the event venue, as early as 5am before they were flagged off by Y.A.M Tunku Ali Redhaudin.

The event was also graced by Y.M.M. Tunku Ampuan Najihah who gave away prizes to the top 3 winners.

2014 年芙蓉半程马拉松

多多博彩赞助 1 万 8000 令吉予 2014 年芙蓉半程马拉松以示支持。多多博彩公关部助理经理莎丽花哈农女士是在一项于 2014 年 7 月 1 日，假安达控股办公室进行的仪式中，把赞助金移交给芙蓉半程马拉松主席敦姑纳奎尤丁。

敦姑纳奎尤丁在致欢迎辞的当儿也不忘感谢各赞助商对这项赛事的持续支持，并提到本届马拉松的赛程包含了 21 公里半程马拉松和 10 公里竞跑项目。此外，大会也特别安排了一项 3 公里竞跑项目，让伤残人士免费参加。

第 27 届芙蓉半程马拉松是在 2014 年 8 月 17 日假芙蓉市议厅草场举办，并成功吸引了大约 9500 名马拉松同好挑战各赛程组别。所有参赛者在凌晨 5 点就已陆续聚集在芙蓉市议厅活动现场，等待着敦姑阿里惹哈丁主持的扬旗仪式。

这项活动也因敦姑安布娜吉哈的出席而生色不少，她随后也颁发奖项给 3 甲优胜者。